

Disclaimer : You may not copy, reproduce, distribute, publish, display, perform, modify, create derivative works, transmit, or in any way exploit any such content, nor may you distribute any part of this content over any network, including a local area network, sell or offer it for sale, or use such content to construct any kind of database.

SOURCE

Getting Started: Wallet Mobile App

Since Bitcoin's creation, thousands of new cryptocurrencies have been launched, but bitcoin (abbreviated as BTC) remains the largest by market capitalization and trading volume.

Depending on your goals, bitcoin can function as:

- an investment vehicle
- a store of value similar to gold
- a way to transfer value around the world
- even just a way to explore an emerging technology

Bitcoin is a currency native to the Internet. Unlike government-issued currencies such as the dollar or euro, Bitcoin allows online transfers without a middleman such as a bank or payment processor. The removal of those gatekeepers creates a whole range of new possibilities, including the potential for money to move around the global internet more quickly and cheaply, and allowing individuals to have maximum control over their own assets.

Bitcoin is legal to use, hold, and trade, and can be spent on everything from travel to charitable donations. It's accepted as payment by businesses including Microsoft and Expedia.

Is bitcoin money? It's been used as a medium of exchange, a store of value, and a unit of account—which are all properties of money. Meanwhile, it only exists digitally; there is no physical version of it.

Bitcoin is digital money that allows for secure and seamless peer-to-peer transactions on the internet.

What do candlesticks tell us?

Candlesticks can reveal much more than just price movement over time. Experienced traders look for patterns in order to gauge market sentiment and to make predictions about where the market might be headed next. Here are some of the kinds of things they're looking for:

A long wick on the bottom of a candle, for instance, might mean that traders are buying into an asset as prices fall, which may be a good indicator that the asset is on its way up.

A long wick at the top of a candle, however, could suggest that traders are looking to take profits — signaling a large potential sell-off in the near future.

If the body occupies almost all of the candle, with very short wicks (or no visible wicks) on either side, that might indicate a strongly bullish sentiment (on a green candle) or strongly bearish sentiment (on a red candle).

Understanding what candlesticks might mean in the context of a particular asset or within certain market conditions is one element of a trading strategy called technical analysis — by which investors attempt to use past price movements to identify trends and potential future opportunities.

TARGET

Bien démarrer avec l'application mobile Portefeuille

Depuis la création du Bitcoin, des milliers de nouvelles cryptomonnaies ont vu le jour, mais le bitcoin (BTC) reste en tête en matière de capitalisation boursière et de volume de transactions.

En fonction de vos objectifs, le Bitcoin peut s'utiliser comme :

- un véhicule d'investissement ;
- une réserve de valeur similaire à l'or ;
- un moyen de transférer de la valeur dans le monde ;
- une façon, plus simplement, d'explorer une technologie émergente.

Le Bitcoin est une devise qui a vu le jour sur Internet. Contrairement aux devises émises par les États, comme le dollar ou l'euro, le Bitcoin permet de transférer de l'argent sans avoir besoin d'un intermédiaire tel qu'une banque ou un service de paiement. La disparition de ces acteurs a ouvert la voie à d'innombrables possibilités : l'argent circule plus rapidement et à moindres frais dans l'espace mondial d'Internet, et les particuliers disposent d'un contrôle renforcé sur leurs actifs.

Aujourd'hui, il est tout à fait légal d'utiliser, de détenir et d'échanger des bitcoins, et l'on peut faire à peu près ce que l'on veut avec : acheter un voyage ou encore faire un don de bienfaisance. Le Bitcoin est accepté comme mode de paiement par certaines entreprises, dont Microsoft et Expedia.

Le Bitcoin est-il une monnaie ? Il s'utilise comme moyen d'échange, réserve de valeur et unité de compte, c'est-à-dire les propriétés traditionnelles de l'argent. Toutefois, il s'agit d'une monnaie numérique, sans aucune existence physique à ce jour.

Le Bitcoin est une devise numérique qui permet de réaliser des transactions de pair à pair sur Internet, de manière sécurisée et en toute transparence.

Que nous indiquent les chandeliers ?

Les chandeliers peuvent révéler bien plus que la seule variation des prix dans le temps. Les traders expérimentés restent à l'affût des tendances pour évaluer l'humeur du marché et en prédire l'orientation à court terme. Voici certains des éléments qu'ils observent :

Une mèche longue au bas d'une bougie, par exemple, peut signifier que les traders achètent un actif alors que les prix baissent, ce qui indique clairement que l'actif va remonter prochainement.

Une mèche longue en haut d'une bougie, par contre, peut suggérer que les traders cherchent à dégager des profits, laissant entrevoir la possibilité d'une vente massive très prochainement.

Si le corps s'étend sur quasiment toute la bougie, avec une mèche très courte (ou aucune mèche visible) de chaque côté, l'humeur est haussière (bougie verte) ou baissière (bougie rouge).

Parvenir à comprendre la signification des chandeliers dans le contexte d'un actif particulier ou dans certaines conditions de marché constitue un pan de la stratégie de trading appelée analyse technique. Les investisseurs y ont recours pour essayer d'identifier les tendances et le potentiel des opportunités futures à partir des mouvements de prix antérieurs.